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Hlavac, Vaclav

Subject: FW: [Senat CVUT] Žádost o zařazení bodu Lukostřelba v ÚTVS do programu 
jednání AS ČVUT 27. 3. 2018

From: Senat <senat‐bounces@konference.cvut.cz> On Behalf Of Jan Kybic 
Sent: 20 March, 2019 22:16 
To: senat CVUT <senat@konference.cvut.cz> 
Cc: Bohacek, Jiri <Jiri.Bohacek@cvut.cz>; Drnek, Jiri <Jiri.Drnek@cvut.cz>; rektor@cvut.cz; Michael Valášek 
<michael.valasek@fs.cvut.cz> 
Subject: Re: [Senat CVUT] Žádost o zařazení bodu Lukostřelba v ÚTVS do programu jednání AS ČVUT 27. 3. 2018 

 
Vážení kolegové, 
                            předsednictvo předloží program, ve kterém podbod Lukostřelba bude součástí bodu 
Informace rektora. Úkol najít prostory pro lukostřelbu není úkolem pro senát, ale pro rektora. Věřím, že do 
příštího týdne pan rektor řešení najde, nebo nás alespoň přesvědčí, že ho intenzivně hledá. Pokud ne, jsem 
připraven podpořit bod (1) usnesení navrženého prof. Hlaváčem.  
 
Body (2)-(3) nepodpořím, i když samozřejmě souhlasím s tím,  že se k sobě máme chovat hezky a 
postupovat transparentně. Na druhou stranu bychom měli všem měřit stejným metrem.  
 
Co se týká poznámky prof. Bittnara "Věřím, že jako senátor na to mám právo." - už jsme se přesvědčili, že 
senát ani senátoři bohužel dle zákona ani našich vnitřních předpisů žádná zvláštní práva nemají.  
Senátoři mohou schvalovat usnesení a žádat, ale vedení jim nemusí vyhovět. Pokud chce senát něčeho 
dosáhnout, musí být jednotný a na svém požadavku trvat.  
Konkrétně u "kolaudačního souhlasu ze dne 7.2.2008" moc nechápu, k čemu by nám měl být dobrý. 
Navrhuji nicméně tuto diskusi přesunout do již založeného vlákna na diskusním fóru, ať neobtěžujeme ty, 
které to nezajímá. 
 
S pozdravem, 
 
Jan Kybic 


